
Hej til jer i bestyrelsen 
Punkt til generalforsamlingen:  
Vi vil foreslå, at der laves en Facebook-gruppe for Enebærparken. 
Både pga. sikkerhed og lettere adgang til intern information. 
Mvh 
Jan og Lene Barkler 
Enebærparken 22 


